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PD: opodatkowanie osob, ktore nie chce miec dzieci 

przekazujemy zgodnie z wtasciwosciq w cz~sci dotyczqcej Panstwa resortu. 
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Temat: opodatkowanie osob, ktore nie chce miec dzieci 

Witam, 
wychodzy z propozycj~ dodatkowego opodatkowania osob, ktore nie chca miec dzieci lub s~ singlami i bez 
dzieci. W Niemczech COS takiego funkcjonuje. Kiedys nazywalo siy to bykowe. Generalnie 25% kobiet nigdy 
nie urodzilo dziecka i tutaj jest problem. Obecne 500+ nie zwiyksza w sposob znacz~cy urodzen. Kolejna 
sprawa to polowa dzieci w Polsce sa jedynakami z uwagi, ze ludzie nie chq miec drugiego dziecka. Mozna tez 
wprowadzic stawky podatku 32 lub 39% dla bezdzietnych, ktorzy nie chca miec dzieci, na pewno bylby to 
czynnik mobilizujacy. 

Osoby, ktore maja dzieci: 
- maja znacznie wiyksze wydatki Uedzenie, pieluchy, placa podatek VAT, ktory nie jest im zwracany, musza 
jezdzic autem (do ktorego paliwo jest bardzo mocno opodatkowane) z dzieckiem do lekarza, do szpitala, na 
zakupy dla dziecka itp.) 
- maja mniej czasu dla siebie 
- traca mozliwosci kariery w pracy i wyzszych zarobkow (kobiety czesto dostaj~ przedluzanie umowy 0 prace 
do czasu urodzenia dziecka i tak naprawdy jesto utrata pracy np. przez moja zon~, a potem szukanie czegos i na 
duzo gorszych warunkach) 



My generalnie mamy jedno dziecko, jednak nie lapiemy sie na 500+. 

Uwazam, ze ten program powinien bye bardziej powszechny, jednak nie powinien obejmowac os6b / 
malzenstw, kt6re sumarycznie zarabiaj'l tyle, ze S'l w 2 progu podatkowym lub jakas inna kwota np. dla 
samozatrudnionych i wlascicieli firm, ktore zarabiaja miliony. 

Uwazam, ze na pierwsze dziecko dodatek powinien wynosic 300z1 (bylby to zwrot podatk6w Vatjakie siy placi 
w ww. rzeczach bezposrednio dla dzieci), ale dla wszystkich dzieci (w 1 progu podatkowym), natomiast na 2 
dziecko powinien wynosie 500zl, natomiast na 3 i kolejne kolejne dziecko dodatek powinien bye mniejszy np. 
300zl. Rodzina, kt6ra rna wiycej dzieci niz 2 moze koszty sobie rozbic - np. ubrania, ksi'lzki, zabawki itp. W 
taki spos6b ludzie decydowali by siy cZysciej na 2 dziecko. 

Kolejna sprawa to ukrywanie dochod6w, aby dostac 500z1 na pierwsze dziecko. Ludzie specjalnie zanizaja 
swoje wynagrodzenie na umowie, aby dostawac te 500zllub nawet pracuj'l na czarno tylko po to aby dostac te 
500zl. 
Traci na tym panstwo podw6jnie. Takie przypadki sie zdarzaja. 

Uwazam tez, ze warunkiem otrzymania 300 lub 500z1 powinna bye chyC p6jcia do pracy przez kobiete, bylby 
to czynnik mobilizujacy. W tej chwili czy sie siedzi, czy sie pracuje kasa sie nalezy. A tak naprawde z pracy sa 
sciagane podatki i z tego wyplacane zasilki. To nie jest tak, ze ktos daje za darmo cos. Ktos musial na to 
zapracowac. 

A moze zamiast wyplacac te 300z1 na pierwsze dziecko (wg mojej propozycji) zrobic zwolnienie z podatku, 
byloby to lepsze rozwiazanie niz takie rozwiazanie jakie jest obecnie. 

Kolejna sprawa to samozatrudnieni, czyli bardzo dobrze zarabiajacy pracownicy, ktorzy powinni byc 
pracownikami etatowymi jak np. szef konstruktorow, szef automatykow, informatyk, dyrektor banku, dyrektor 
kontraktowy, dyrektos utrzymania ruchu, dyrektor zakladu itp. Zamiast placic wyzszy podatek rna mozliwosc 
placenia podatku jak duze firmy poza tym moze brac w koszty np. auto. Uwazam, ze jesli ktos czegos nie 
produkuje, a wykonuje prace typowo jak dla etatowca powinien byc zaliczany jako etatowiec. Trzeb sie nad 
tym pochylic. 

ProSZy 0 rzeczowe i merytoryczne udzielenie odpowiedzi oraz informacjy co siy da z tym zrobie. 
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